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data zgłoszenia 

Treść wniosku – interpelacji Odpowiedzialny za 
realizację 

    Sposób wykonania 

1 2 3 4
XXXIV Sesja Rady Miejskiej w Ostrołęce z dnia 1 kwietnia 2005 roku. 

1.  Radny Rady Miejskiej 
Tadeusz Jarosik 

Jakie miasto czyni starania odnośnie 
poprawienia stanu smakowego oraz 
zapachowego wody w mieście. 

Wydział Promocji i 
Rozwoju Miasta 

W celu poprawy jakości wody OPWiK zwiększył częstotliwość i 
intensywność płukania filtrów biologicznych oraz sieci wodociągowej. 
Do takich działań zaliczyć należy zaniechania dozowania pożywki na 
filtry biologiczne oraz nadzór nad dezynfekcją końcowa wody. 
Zamontowany został nowy generator do produkcji dwutlenku chloru co 
razem ze stosowanym obecnie dezynfekatorem (podchlorynem sodu) 
powinno poprawić właściwości fizykochemiczne oraz organoleptyczne 
dostarczanej wody. ( pismo OPWiL/DP/3835/2005 z 31 sierpnia 2005 r) 

2.  Radny Rady Miejskiej 
Tadeusz Jarosik 

Od jakiegoś czasu trwają akcje protestacyjne 
pracowników Zespołu Elektrowni Ostrołęka. 
Jakie działania zamierza Pan Prezydent 
podjąć, w sprawie prywatyzacji Elektrowni. 

Wydział Promocji i 
Rozwoju Miasta 

Dla Zespołu Elektrowni Miasto nie jest organem założycielskim i niema 
bezpośredniego wpływu na jego funkcjonowanie. Niemniej jednak 
Prezydent prowadził rozmowy z władzami centralnymi i 
parlamentarzystami mające na celu wstrzymanie proponowanej przez 
Ministra Skarbu prywatyzacji. 

3.  Radna Rady Miejskiej 
Agnieszka Tańska 

Ostrołęckie Forum Gospodarcze zaapelowało 
w Tygodniku Ostrołęckim aby zorganizować 
debatę dotyczącą sytuacji bezrobocia w 
naszym mieście. Jakie jest stanowisko 
Prezydenta w tej sprawie, co miasto robi aby 
walczyć z bezrobociem. 

Wydział Promocji i 
Rozwoju Miasta 

Debata na temat zwalczania bezrobocia zostanie zorganizowana w 
październiku br. W zakresie walki z bezrobociem Prezydent podejmuje 
różne działania bezpośrednio wpływające na tworzenie miejsc pracy np. 
uruchomienie hali targowej, zorganizowanie Zakładu Obsługi Szkół i 
Aktywnego Zwalczania Bezrobocia a z drugiej strony stwarza warunki 
do rozwoju przedsiębiorczości poprzez tworzenie infrastruktury 
miejskie, ulgi w podatkach , zwolnienia od opłat za rejestracje dla osób 
bezrobotnych podejmujących działalność gospodarczą. 

4.  Radny Rady Miejskiej 
Tadeusz Kaczyński 

Jaki jest status prawny budynku przy ul. 
Gorbatowa 15. Jest on w bardzo złym stanie 
technicznym, co Prezydent Miasta zamierza z 
tym budynkiem zrobić, czy umowa z 
wojewodą dot. wynajmu pomieszczeń w tym 
budynku w pełni pokrywa koszty jego 
utrzymania. 

Referat Gospodarki 
Nieruchomościami  

Nieruchomość na ul.Gorbatowa15stanowiwspółwłasnośćw 
częściachułamkowych5,27% -Starostwo Powiatowe w O-ce, 3,11%- 
Urząd Marszałkowski, 55,62% - Prezydent Miasta, 36%- Mazowiecki 
Urząd Wojewódzki w wyniku zawartych porozumień. Administratorem 
jest Prezydent Miasta. Koszty użytkowania budynku rozliczane są 
proporcjonalnie do udziałów posiadanych przez władających 
nieruchomością.  
Szczegółową odpowiedź na interpelację Radny otrzymał  pismem 
BA.2016-43/05 z dnia 6.04.2005r.   
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5.  Radny Rady Miejskiej 
Tadeusz Kaczyński 

Kiedy zostaną zrealizowane wnioski 
zgłaszane przez mieszkańców osiedla 
„Stacja” dot. uzupełnienia oświetlenia na 
ulicach Wiejska, Rolna, od ul. Goworowskiej 
wzdłuż Domu Pomocy Społecznej oraz ul. 
Norwida 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Uzupełnienie oświetlenia w ulicy wiejskiej będzie wykonane przez 
Rejon Energetyczny do 15 września br. Do oświetlenia ulicy Rolnej 
została przygotowana dokumentacja techniczna. Natomiast oświetlenie 
ulicy Norwida zostało wykonane w sierpniu br. 

6.  Radna Rady Miejskiej 
Bożena Napiórkowska 

Jaki jest obecnie etap realizacji inwestycji 
dot. budowy obwodnicy w Ostrołęce. 

Wydział Inwestycji i Dróg Przy budowie obwodnicy w Ostrołęce zostały wykonane następujące 
zadania. Zadanie Nr 1 – odcinek I od ul. Goworowskiej do Al. Jana 
Pawła II – usunięto humus oraz wykonano wycinkę drzew na długości 
1,858 km. Odcinek II – od Al. Jana Pawła II do ulicy 11 Listopada –  
usunięto humus, wykonano roboty rozbiórkowe, wykonano roboty 
ziemne. Zadanie 2 – odcinek III – od ul. 11 Listopada do ul. 
Kołobrzeskiej – usunięto humus, wywieziono gruz, wykonano roboty 
ziemne (wykopy i nasypy), wykonano podbudowy z kruszywa 
naturalnego, wykonano elementy ulic , ustawiono krawężniki długości 
1,7 km, ustawiono obrzeża długość 3,275 km, wymieniono grunt 
warstwa podbudowy, wykonano podbudowę z gruntu stabilizowanego 
cement pod chodniki i ścieżki rowerowe, wykonano wycinkę drzew na 
dł. 1,67 km, wykonano przebudowe sieci telekomunikacyjnej na 
długości 200m, wykonano oświetlenie uliczne w ilości 13 sztuk, 
wykonano przebudowę kolizji energetycznych na dł. 240 m. Zadanie 3 
– odcinek IV – od ul. Kołobrzeskiej do ul. I Armii Wojska Polskiego – 
usunięto humus, wykonano roboty rozbiórkowe i ziemne (nasypy), 
wykonano wycinkę drzew na długości 1,389 km, wykonano 
przebudowę sieci telekomunikacyjnej na długości 200m, wykonano 
przebudowę kolizji energetycznych na długości 55,1 m, wykonano 
przebudowe ciepłociągu na długości 66,4 m.  

7.  Radny Rady Miejskiej 
Janusz Józef Kotowski 

Jakie jest stanowisko Prezydenta dot. budowy 
obiektów handlowych o wielogabarytowych 
powierzchniach. 

Wydział Promocji i 
Rozwoju Miasta 

W Ostrołęce nie było wystąpienia o pozwolenie na lokalizację ww. 
obiektów.  

8.  Radny Rady Miejskiej 
Janusz Józef Kotowski 

Czy w planie zagospodarowania 
przestrzennego miasta Ostrołęka planowane 
są tereny pod budowę dużych obiektów 
handlowych. 

Wydział Promocji i 
Rozwoju Miasta 

W planach zagospodarowania przestrzennego nie są przewidziane 
tereny pod budowę supermarketów o pow. powyżej 2000 m2. 
Zgodnie z ustawą o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym 
mogą być realizowane obiekty do 2000 m2 powierzchni sprzedażowej.   
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9.  Radny Rady Miejskiej 
Janusz Józef Kotowski 

Czy wpłynęły do urzędu wnioski o wydanie 
warunków zabudowy dot. dużych obiektów 
handlowych. 

Referat Budownictwa Do Urzędu wpłynęło 5 wniosków o wydanie decyzji na budowę dużych 
obiektów handlowych, jednak nie wszystkie spełniały podstawowe 
warunki. Obecnie wydano decyzję na obiekty przy ul. Brata 
Żebrowskiego gdzie toczy się postępowanie odwoławcze. Przy ul. 
Targowej zostało zawieszone postępowanie administracyjne odnośnie 
wydania decyzji o warunkach zabudowy do czerwca 2005 roku. 
Wydano również decyzje o warunkach zabudowy przy ul. Sienkiewicza 
róg Sobieskiego, gdzie również toczy się postępowanie odwoławcze.  

10.  Radny Rady Miejskiej 
Janusz Józef Kotowski 

Czy Prezydent posiada dane dot. zasadności 
budowy dużych obiektów handlowych, jakie 
to będzie miało oddziaływanie na 
zmniejszenie bezrobocia, oraz jakie poniesie 
skutki dla drobnych kupców ostrołęckich.  

Wydział Promocji i 
Rozwoju Miasta 

Urząd dysponuje ogólnymi danymi dotyczącymi placówek handlowych. 
Dokonanie szczegółowej analizy wymaga natomiast badań 
przeprowadzonych przez specjalistyczna firmę. W związku z tym, że w 
planach zagospodarowania przestrzennego nie są przewidziane tereny 
pod budowę supermarketów o pow. powyżej 2000 m2,  nie ma potrzeby 
przeprowadzania takich badań.  

11.  Radny Rady Miejskiej 
Mariusz Popielarz 

Czy zostały podjęte jakieś działania po 
spotkaniu Dyrektora Państwowej Stacji 
Sanitarno – Epidemiologicznej z władzami 
Miasta. 

Wydział Promocji i 
Rozwoju Miasta 

Prezydent Miasta monitoruje funkcjonowanie stacji uzdatniania wody 
oraz jej jakość.  

12.  Radny Rady Miejskiej 
Mariusz Popielarz 

Czy wiadomo Panu o wykryciu bakterii coli 
w wodzie miejskiej, czy podjął Pan działania 
w celu nie powtórzenia się podobnej sytuacji. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Z informacji przekazanej przez Państwową Stację Sanitarno – 
Epidemiologiczną w Ostrołęce wynika, że w placówce opiekuńczo – 
wychowawczej nie wykryto bakterii „coli”.  

13.  Radny Rady Miejskiej 
Mariusz Popielarzv 

Dyrektor PSSE w Ostrołęce zarzuciła 
władzom miasta oraz kierownictwu OPWiK 
szereg działań niezgodnych z prawem tzn. 
wydanie decyzji o przyłączeniu osiedla 
„Leśne” do sieci wodociągowej. Decyzja ta 
została wydana bez wymaganych zezwoleń 
właściwych służb i inspekcji, czy wyciągnie 
Pan Prezydent co do odpowiedzialnych osób 
konsekwencje. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Miasto po skompletowaniu dokumentów dokonało zgłoszenia części 
wykonanej ww. sieci do Powiatowego Inspektora Nadzoru 
Budowlanego. Na etapie wydania pozwolenia na budowę tego rodzaju 
sieć wodociągowa (o średnicy do 400 mm) nie wymaga uzgodnienia z 
PPIS (art. 3 ustawy z dnia 14.03.1985r. o Państwowej Inspekcji 
Sanitarnej).  

14.  Radny Rady Miejskiej 
Mariusz Popielarz 

Wnoszę aby na kierownika Kancelarii Rady 
Miejskiej został przeprowadzony konkurs 
oraz aby Pan Ryszard Pawłowski 
uczestniczył w pracach komisji wyłonionej 
do przeprowadzenia tego konkursu. 

Kancelaria Rady 
Miejskiej 

W związku ze złożoną rezygnacją Pani Cienkowskiej – Sekretarza 
miasta oraz prośbą o przeniesienie na stanowisko kierownika Kancelarii 
Rady Miejskiej nie było zasadności przeprowadzania konkursu na to 
stanowisko.  
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15.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

Obecnie poziom wody w rzece Narwi wynosi 
335 cm, do ostrzegawczego brakuje 25 cm. 
Czy urządzenia służące do zabezpieczenie 
przed powodzią są w należytym stanie 
technicznym? 

Powiatowe Centrum 
Zarządzania 

Kryzysowego 

Stan ostrzegawczy poziomu wody to 360 cm, natomiast stan alarmowy 
380 cm, w chwili badania poziom osiągnął 312 cm. W dniu 21 marca 
2005r. dokonano przeglądu stanu technicznego wałów 
przeciwpowodziowych i urządzeń hydrotechnicznych, w trakcie którego 
stwierdzono kradzież przeciwwag na klapach samozamykających 
przepusty wałowe na wysokości ulicy Otok i Łęczysk oraz płyt 
betonowych zabezpieczających skarpy wału na prawostronnym brzegu 
rzeki. Najbardziej zagrożone osiedle „Leśne”, które nie posiada 
zabezpieczenia w postaci wału przeciwpowodziowego. Realne 
zagrożenie powodziowe nastąpi w chwili gdy poziom wody przekroczy 
450 cm. Wówczas planowana jest ewakuacja. 

16.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

Trwają obecnie prace nad nowelizacją ustawy 
o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę  i 
zbiorowym odprowadzeniu ścieków a 
nowelizacja ta ma pociągnąć za sobą nawet 
30% wzrost cen wody i ścieków. Czy w 
OPWiK robiona była analiza dotycząca 
ewentualnych podwyżek cen wody i ścieków.  

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Z wyjaśnień prezesa OPWiK wynika, że w roku 2005 nie przewiduje się 
podwyżek cen za wodę i ścieki. 

17.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

W 2004 roku z zarządu OPWiK odszedł 
prezes i członek zarządu (odejście na 
emeryturę). Za jaki okres został im 
wypłacony ekwiwalent z tytułu nie 
wykorzystanego urlopu. 

Wydział Promocji i 
Rozwoju Miasta 

Byłym członkom Zarządu zostały wypłacone ekwiwalenty za 
niewykorzystany urlop za następujące okresy: Jan Brzozowski: 2002 
rok – 22 dni, 2003r. – 26 dni, 2004r. 16 dni. Maria Danis 2002 rok – 20 
dni, 2003r. – 26 dni, 2004r. 16 dni. 

18.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

W 2004 oraz 2005 roku zarówno miasto jak i 
OPWiK  zamawiały sporządzenie fachowych  
ekspertyz dotyczących wody pitnej. Jaki był 
całkowity koszt tych ekspertyz, kto i ile za 
nie płacił oraz czy w dalszym ciągu będą 
zamawiane tego typu opracowania i ile 
orientacyjnie może to kosztować. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Miasto Ostrołęka zlecało w roku 2004 Panu dr inż. Rafałowi Bray 
wykonanie ekspertyzy zmodernizowanej Stacji Uzdatniania Wody w 
Ostrołęce. koszt jej wyniósł 12.200 zł. Ponadto w latach 2003-2004 
OPWiK zleciło i zapłaciło następujące ekspertyzy: 
- ocena jakości wody – 9.840 zł 
- opinia co do celowości wprowadzenia na stacji nadmanganianu 

potasu – 1.900 zł 
- analizy organoleptyczne  - 3000 zł, 
- wykonanie badań technologicznych nad możliwością zastosowania 

alternatywnych dezynfekantów, badań mikroskopowych oraz wód 
popłucznych – 9840 zł. 

Jednocześnie spółka wystąpiła do firmy KREVOX o zwrot ww. 
nakładów poniesionych na wykonanie ekspertyz w ramach 
odpowiedzialności z tytułu gwarancji należytego wykonania umowy.  
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19.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

W 2004 roku za 119400 zł zostało zakupione 
mieszkanie z działką przy ul. I Armii Wojska 
Polskiego 42. W jaki sposób został 
wykorzystany ten lokal. 

Referat Nieruchomości Miasto Ostrołęka w zamian za opuszczenie przez Panią Krystynę 
Kotowską swojej zabudowanej nieruchomości w celu umożliwienia 
budowy obwodnicy – ulicy Bohaterów Westerplatte przekaże jej w 
użyczenie lokal mieszkalny przy ul. I Armii Wojska Polskiego 40/1  

20.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

Od ponad 3 lat w ZSZ Nr 2 w 
Wojciechowicach stoi całkowicie nie 
wykorzystane skrzydło internatu o 
powierzchni ok. 700 m2. Pan Prezydent 
kilkanaście miesięcy temu deklarował, że ma 
koncepcję zagospodarowania tego obiektu. 
Jakie będą dalsze losy internatu. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Dokonano wizji lokalnej obiektu zagospodarowania na potrzeby 
mieszkalne. Wstępnie oceniono, że w obiekcie można wygospodarować 
ok. 20 mieszkań komunalnych. Administrator zasobu mieszkaniowego 
miasta – OTBS wykona projekt adaptacji na cele mieszkalne, co 
pozwoli na ocenę przydatności obiektu oraz wskaże jakie należy 
ponieść nakłady finansowe na dostosowanie do zmienionej funkcji. 

21.  Radna Rady Miejskiej 
Maria Ewa Skibniewska 

Po zimie w naszym mieście są pozapadane 
studzienki kanalizacyjne, zniszczony polbruk, 
kiedy rozpoczną się remonty z tyt. bieżącego 
utrzymania dróg, aby naprawić to co 
zniszczyła zima. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Remonty bieżące dróg rozpoczęły się w połowie kwietnia br.  

22.  Radna Rady Miejskiej 
Maria Ewa Skibniewska 

Na terenie miasta są miejsca zieleni oraz 
laski, które są własnością prywatną. Jednak 
są to miejsca gdzie zbierają się narkomanii, 
dlatego też proszę Straż Miejską o patrole na 
tych terenach. 

Straż Miejska Ostrołęki Przeprowadzono kontrole sanitarno – porządkową w mieście przy 
udziale Straży Miejskiej, Sanepidu, Straży Pożarnej 

23.  Radna Rady Miejskiej 
Maria Ewa Skibniewska 

Czy jest w planach inwestycyjnych miasta 
budowa chodnika na ul. Kwiatowej. 

Wydział Inwestycji i Dróg Budowa chodnika przy ulicy Kwiatowej będzie wykonana w ramach 
prac związanych z bieżącym utrzymaniem dróg. 

24.  Radna Rady Miejskiej 
Agnieszka Bałazy 

Czy w 2005 roku Park Miejski doczeka się 
budowy szaletu miejskiego?   

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Szalety zostały ustawione i podłączone. Funkcjonują od lipca br.  

25.  Radna Rady Miejskiej 
Agnieszka Bałazy 

Kiedy zostanie naprawiona ul. Krańcowa i 
Graniczna. 

Wydział Inwestycji i Dróg W sprawie szerszego remontu ul. Krańcowej przeprowadzono rozmowę 
o wspólnym finansowaniu z Wójtem Gminy Rzekuń. Dotychczas 
przeprowadzono drobne remonty cząstkowe. W ulicy Granicznej 
wykonano remont skrzyżowania z ulicą Ławską poprzez ułożenie 
warstwy ścieralnej. Zostanie również wykonane powierzchniowe 
utrwalenie nawierzchni grysem  i emulsją asfaltową. Planowany termin 
wykonania do 15.10.2005r.   

26.  Radna Rady Miejskiej 
Agnieszka Bałazy 

Proszę Straż Miejską aby objęła kontrolą 
porządkową cały plac dworcowy oraz tereny 
wokół pływalni. 

Straż Miejska Ostrołęki Właściciele pawilonów przy ul. Piłsudskiego zostali zobowiązani do ich 
umycia w związku z prowadzoną akcją ”Posesja”.  
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27.  Radny Rady Miejskiej 
Andrzej Kania 

Działacze i Sportowcy w mieście są 
niezadowoleni z podziału dotacji sportowej. 
Dlaczego miasto nie jest w stanie 
dofinansować mistrza świata w kulturystyce 
weteranów. 

Wydział Oświaty, 
Kultury, Sportu i 

Turystyki 

Ustawa o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie nie 
przewiduje możliwości wsparcia finansowego osób fizycznych. 

28.  Radny Rady Miejskiej 
Andrzej Kania 

Mieszkańcy osiedla Stacja zebrali ponad 500 
podpisów przeciwko budowie budynków 
socjalnych na ich osiedlu. Uważam, że nie 
można robić inwestycji wbrew woli 
mieszkańców.  

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Podjęto decyzję o sprzedaży wolnych mieszkań w budynkach 
przejętych od PKP S.A., a położonych w budynkach przy ul. 
Skłodowskiej, w drodze przetargu. Sprawę prowadzi Referat 
Gospodarki Nieruchomościami. 

XXXIV Sesja Rady Miejskiej w Ostrołęce z dnia 29 kwietnia 2005 roku. 
29.  Radny Rady Miejskiej 

Krzysztof Majkowski 
Jakie są dalsze losy Internatu w 
Wojciechowicach, czy aktualna jest 
koncepcja adaptacji go na cele mieszkalne 
przez OTBS.  

Wydział Oświaty, 
Kultury, Sportu i 

Turystyki 

Nie ma jeszcze podjętej ostatecznej decyzji co do zagospodarowania 
budynku Internatu w Wojciechowicach. 

30.  Radny Rady Miejskiej  
Tadeusz Jarosik 

Proszę o ujęcie w budżecie na 2005 rok 
generalnego remontu i modernizacji 
gimnazjum Nr 2 w Ostrołęce. 

Wydział Oświaty, 
Kultury, Sportu i 

Turystyki 

Nieuregulowany stan prawny gruntu, na którym stoi Gimnazjum Nr 2 w 
Ostrołęce nie pozwala na wykonanie generalnego remontu budynku. 

31.  Radny Rady Miejskiej 
Andrzej Kania 

Czy Prezydent widzi możliwość utworzenia 
Młodzieżowej Rady Miejskiej w Ostrołęce. 

Kancelaria Rady 
Miejskiej 

Prezydent Miasta aprobuje powstanie Młodzieżowej Rady Miasta aby 
mogła podejmować działania. 

32.  Radny Rady Miejskiej 
Andrzej Kania 

Dlaczego w mieście Ostrołęka nauczyciele 
nie dostają zapłaty za prace przy maturach. 

Wydział Oświaty, 
Kultury, Sportu i 

Turystyki 

Dodatkowa płaca za matury nie przysługuje nauczycielom. Nie 
przewiduje tego istniejące rozporządzenie Ministra Edukacji 
Narodowej. 

33.  Radny Rady Miejskiej 
Andrzej Kania 

Na jakich zasadach będą wynajęte 
pomieszczenia ZS Nr 2 Uniwersytetowi 
Łódzkiemu? 

Wydział Oświaty, 
Kultury, Sportu i 

Turystyki 

Nie mogę narzucać Dyrektorowi ZSZ Nr 2 w jakiej formie ma 
udostępnić pomieszczenia Uniwersytetowi.   

34.  Radny Rady Miejskiej 
Wojciech Zarzycki 

Kiedy zostanie przeprowadzony remont ulicy 
Łęczysk. 

Wydział Inwestycji i Dróg Likwidacja zadoleń w jezdni ulicy Łęczysk na odcinku od ul. 
Sobieskiego została zlecona do Zakładu Obsługi Oświaty i Aktywnego 
Zwalczania Bezrobocia z terminem wykonania do 30.06.br. ale ze 
względu na inne bardzo pilne potrzeby wykonania robót drogowych 
termin został przesunięty do 20.10.2005r.  

35.  Radny Rady Miejskiej 
Wojciech Zarzycki 

Kiedy nastąpił otwarcie przetargów na 
inwestycje wspólne dot. ul. Kmicica. 

Wydział Inwestycji i Dróg Otwarcie ofert na realizacje tej inwestycji nastąpi 20.09.2005r.  
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36.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

Poprzedni prezes OPWiK został odwołany ze 
swojej funkcji 28.03.2004r. według kodeksu 
pracy powinien mieć wypłacony ekwiwalent 
za 7 dni urlopu wypoczynkowego, natomiast 
wypłacono mu za 16 dni. Kto dokonał 
błędnego wyliczenia i czy zostaną zwrócone 
do kasy OPWiK pieniądze wypłacone z tego 
tytułu.  

Wydział Promocji i 
Rozwoju Miasta 

Z wyjaśnień OPWiK wynika, że różnica 9 dni urlopu poprzedniego 
prezesa wynika z faktu, iż umowa o prace z Panem Janem Brzozowskim 
została rozwiązana z dniem 31 lipca 2004r. a nie z dniem 28 marca 
2004r.  

37.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

W 2004 roku odbiorcy wody w naszym 
mieście z tytułu różnicy wskazań na 
urządzeniach pomiarowych w swoich 
mieszkaniach do wskazań na wodomierzach 
będących własnością OPWiK w skali roku 
zapłacili ok. 1 miliona złotych więcej niż 
wynikałoby z odczytów na wodomierzach w 
ich mieszkaniach. Uwzględniając kilkunasto 
procentowe różnice mieszkańcy Ostrołęki 
faktycznie za wodę i ścieki płaca nie 5,37/m3 
a 6.15 za m3. Czy Pan Prezydent zamierza 
zaangażować się w rozwiązanie tego 
problemu.  

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Każdy typ wodomierza posiada określony przepływ nominalny i pewną 
bezwładność. Nie ma przypadków pełnej zgodności wskazań 
wodomierza głównego i suma wskazań kilkudziesięciu wodomierz 
indywidualnych. Powszechnie przyjmuje się, że różnice nie 
przekraczające 10% są sytuacją normalną. W przypadku występowania 
istotnych różnic powinna być rozważona sprawa legalizacji lub 
wymiany wodomierzy. Miasto będzie współuczestniczyło w 
rozwiązywaniu tego problemu w zasobach mieszkaniowych 
stanowiącym jego własność. 
 
 
  

38.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

Kto powinien ponieść konsekwencje 
służbowe lub finansowe z tytułu braku 
kontroli nad wykorzystaniem urlopów przez 
członków poprzedniego zarządu OPWiK. 
Ekwiwalent wypłacony z tego tytułu obciążył 
fundusz płac spółki o kwotę co najmniej 
trzydziestu tys.  

Wydział Promocji i 
Rozwoju Miasta 

Zaległości urlopowe dwóch członków Zarządu Spółki kumulowały się 
przez lata. Rada Nadzorcza poprzedniej kadencji wystosowała do 
Zarządu Spółki pismo obligujące do przedłożenia planu urlopów i jak 
najszybszego ich wykorzystania. Członkowie Zarządu w miarę 
istniejących możliwości wysyłani byli na urlopy.   

39.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

Znaczna część mieszkańców Ostrołęki w 
dalszym ciągu narzeka na smak i zapach 
wody pitnej, kupując wodę mineralną w 
sklepach spożywczych. PPIS w prasie 
lokalnej opublikował protokół określający 
wodę podawaną do sieci jako „dopuszczoną 
warunkowo” do spożycia. Czy Pan Prezydent 
nie uważa, że cenę wody należy obniżyć do 
takiego poziomu, aby mieszkańcom 
zrekompensować nieuzasadnione wydatki.  

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

OPWiK uważa, że działania podejmowane w celu wyeliminowania 
nieakceptowanego smaku i zapachu przynoszą powolny, ale pożądany 
efekt.  
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40.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

W jakim celu zlecono nową ekspertyzę 
dotyczącą jakości wody Politechnice 
Warszawskiej, ile będzie kosztować i kto za 
nią zapłaci. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Nowa ekspertyza dotycząca jakości wody została zlecona Politechnice 
Warszawskiej w celu otrzymania odpowiedzi na zagadnienia: 
- co należy zrobić, aby w przyszłości nie pojawiał się 

nieakceptowany smak i zapach wody, 
- zmiany sposobu dezynfekcji wody z podchlorku sodu na 

mieszaninę dwutlenku chloru i podchlorku sodu, wymiana ta 
pozwoli na zminimalizowanie ryzyka powstawania chloroformu w 
wodzie.  

Ekspertyza będzie kosztować 25.110 zł brutto i zapłaci ja OPWiK ze 
środków inwestycyjnych  

41.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

Wokół budynku Powiatowego Urzędu Pracy 
przy ul. 11-go Listopada od kilku tygodni nie 
ma możliwości zaparkowania samochodu 
przez interesantów. Brak jest również 
chodników, coraz większe utrudnienia mają 
pacjenci przychodni lekarskiej. Czy w 
najbliższym czasie przewidywany jest remont 
nawierzchni wokół tego budynku? 

Wydział Inwestycji i Dróg Przewiduje się wykonanie odcinka drogi „bis” z przebiegiem 
równoległym do ulicy 11 Listopada. Obecnie opracowywany jest 
projekt wykonawczy na przebudowę gazociągu kolidującego z budową 
jezdni i miejsc postojowych. Terminie do końca września 2005r. 
Wykonanie utwardzeń planowane w październiku br. 

42.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

Jakie są roczne koszty, które ponosi Urząd 
Miasta zlecając zamieszczanie różnego 
rodzaju ogłoszeń, zawiadomień, reklam i 
innych informacji oraz gdzie są one 
zamieszczane. 

Wydział Organizacji i 
Nadzoru  

W 2004 roku Urząd Miejski w Ostrołęce na reklamy i ogłoszenia 
wydatkował 29.929,49 zł. Były one zamieszczane w radiu „OKO”, 
Tygodniku Ostrołęckim, Gazecie Współczesnej, Enrico Polska 
(Panorama Firm), Oficyna Wydawnicza „Rynek Polski”, Agora sp. z 
o.o., Agencja Wydawniczo – Reklamowa „JOT”. 

43.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

Czy przetarg na zakup łodzi o napędzie 
strugowodnym został prawidłowo 
rozstrzygnięty w przypadku gdy była złożona 
tylko jedna oferta. Czy nie można było 
pokusić się o wystąpienia do producentów 
tego rodzaju sprzętu z zapytaniem o cenę. 

Wydział Promocji i 
Rozwoju Miasta 

Do zakupu ww. łodzi, zgodnie z ustawą z dnia 9 lutego 2004 rok – 
Prawo zamówień publicznych (Dz. U. Nr 19, poz. 177 z póź. zm.) 
zastosowano tryb przetargu nieograniczonego. Zgodnie z ww. ustawa, 
rozstrzygnięcie przetargu nieograniczonego jest wazne również wtedy, 
jeżeli do postępowania złożona zostanie tylko jedna oferta.  

44.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

Miasto w latach 2003-2004 wydatkowało 2,5 
mln zł na dokumentację systemu odbioru 
ścieków. Jaki będzie dalszy los tego projektu, 
kiedy zapadną konkretne decyzje w kwestii 
jego realizacji oraz jakie środki planowane są 
do pozyskania. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Studium wykonalności na zadanie „Modernizacja i rozbudowa systemu 
odbioru ścieków w Ostrołęce i gminie Olszewo – Borki” jest 
sprawdzane przez Narodowy Fundusz Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej w Warszawie. Łączny koszt przedsięwzięcia w 
trakcie realizacji inwestycji tj. w latach 2003-2009 wyniesie 
111.976.243,33 zł. 
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45.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

Spółka OPEC zamierza podnieść cenę za 
ciepło o 18%. Co zrobili członkowie Rady 
Nadzorczej aby podwyżka nie była to tak 
kosztowna dla mieszkańców miasta.  

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Rada Nadzorcza analizuje bardzo dokładnie wszystkie pozycje planu 
podwyżki, szukając oszczędności, które byłyby z korzyścią dla firmy i 
odbiorców ciepła.  

46.  Radna Rady Miejskiej 
Maria Ewa Skibniewska 

Na ulicy Zawadzkiego została położona nowa 
warstwa dywanika asfaltowego, a stan 
techniczny tej ulicy jest w bardzo złym 
stanie. Co miasto zamierza zrobić, aby 
doprowadzić do należytego stanu ww. ulicy. 

Wydział Inwestycji i Dróg Część ulicy Zawadzkiego wymagała natychmiastowego poprawienia, 
po zimie. Docelowo przewidziane jest wykonanie odwodnienia drogi, 
poprzez budowę kanalizacji deszczowej, która będzie włączona do 
nowobudowanej kanalizacji deszczowej ulicy Targowej w ramach 
obwodnicy w 2006r.     

47.  Radna Rady Miejskiej 
Maria Ewa Skibniewska 

Podczas budowy hali zabrano ławeczki, które 
miały po jej remoncie wrócić. Kiedy zostanie 
to wykonane. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Ławeczki zostały zainstalowane przez Zakład Obsługi Oświaty i 
Aktywnego Zwalczania Bezrobocia a zakupione przez GKOŚ. 

48.  Radna Rady Miejskiej 
Maria Ewa Skibniewska 

Ile kosztowało Urząd Miejskiej 
zamieszczenie reklamy w książkach 
telefonicznych. 

Wydział Promocji i 
Rozwoju Miasta 

Miasto nie poniosło żadnych kosztów. Reklama jest bezpłatna.  

49.  Radny Rady Miejskiej 
Sławomir Kot 

Kiedy zostanie wybudowana wysepka na 
ulicy Gorbatowa.  

Wydział Inwestycji i Dróg Wykonanie azylu na przejściu dla pieszych w ul. Gorbatowa łącznie z 
zatoką autobusową planowane jest do 15.09.2005r.  

50.  Radny Rady Miejskiej 
Sławomir Kot 

Kiedy zostanie wykonane przejście dla 
pieszych na ul. Inwalidów Wojennych. 

Wydział Inwestycji i Dróg Jest projekt organizacji ruchu. Przejściem dla pieszych na ul. Inwalidów 
zajmie się Komisja Bezpieczeństwa, która wyda opinię odnośnie 
takiego przejścia.  

51.  Radny Rady Miejskiej 
Sławomir Kot 

Autobusy MZK parkują wzdłuż ul. 
Sienkiewicza w czasie dnia. Czy można tam 
zrobić przejście dla pieszych.  

Wydział Promocji i 
Rozwoju Miasta 

Jeżeli faktycznie zatrzymują się tam autobusy na postój, to czynią 
wbrew przepisom o ruchu drogowym. Na tym odcinku obowiązuje 
zakaz zatrzymywania się i postoju. Uwagę zwróci Straż Miejska i 
Policja. 

52.  Radny Rady Miejskiej 
Mariusz Popielarz  

Zakład Obsługi Oświaty i Aktywnego 
Zwalczania Bezrobocia został powołany 
przez Pana Prezydenta czy można 
przygotować informację celowości i sensu 
jego istnienia 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

W odpowiedzi na interpelacje przekazano radnemu 23 maja 2005 roku 
pismo GKOŚ 0057-4/05 informację o funkcjonowaniu Zakładu Obsługi 
Oświaty i Aktywnego Zwalczania Bezrobocia w Ostrołęce pod 
względem celowości istnienia oraz skutków finansowych i społecznych.  

53.  Radna Rady Miejskiej 
Agnieszka Bałazy 

Czy może Pan Prezydent zdementować 
informację, że do podwyżki opłat za ciepło 
przyczynili się radni.  

Prezydent Miasta 
Ostrołęki  

Ryszard Załuska 

Dementuję. 

54.  Radny Rady Miejskiej 
Rafał Dymerski 

Kiedy ukarze się informator o imprezach z 
okazji „Dni Ostrołęki”. 

Wydział Oświaty, 
Kultury, Sportu i 

Turystyki 

Informator- program obchodów oraz plakat , ukazały się 5 maja br.  
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55.  Radny Rady Miejskiej 
Rafał Dymerski 

Od ronda z ul. 11 Listopada do ronda Steyera 
mieszkańcy przechodzą łąką ponieważ nie 
ma przejścia dla pieszych. Proszę o barierki 
wzdłuż ulicy, aby zakazać przechodzić w tym 
miejscu. 

Wydział Inwestycji i Dróg Wniosek został rozpatrzony na Komisji ds. Organizacji i 
Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego w mieście Ostrołęka. Przewidziano 
wygrodzenie barierką łańcuchową we wrześniu br.  

56.  Radny Rady Miejskiej 
Grzegorz Płocha 

Jaki obiekt jest budowany  przy spółdzielni 
Demokrata.  

Referat Budownictwa Do Urzędu Miasta wpłynęły dwa wnioski o zabudowę przy ul. 
Gorbatowa. Sprawa jeszcze nie została rozeznana. Przy OCK wpłynął 
wniosek o obiekt gastronomiczny. 

57.  Radny Rady Miejskiej 
Grzegorz Płocha 

Jaki jest stan faktyczny i prawny gruntu przy 
ul. Wesołej. 

Referat Gospodarki 
Nieruchomościami 

Zgodnie z dokumentacją geodezyjno – prawną oraz planem 
realizacyjnym zatwierdzonym decyzją Prezydenta Miasta Ostrołęki Nr 
20/84 o zatwierdzeniu planu realizacyjnego z dnia 08.06.1984r. Nr AU-
8380/20/84 znajdującymi się w Urzędzie Miejskim w Ostrołęce, stan 
prawny rozwiązanych już Spółdzielni zgodny jest ze stanem 
faktycznym. Powołany plan realizacyjny obejmował także ul. Wesołą, 
która pierwotnie była węższa niż to wynika ze stanu faktycznego na 
gruncie.  

58.  Przewodniczący Rady 
Osiedla „Łazek”  
Janusz Boruch 

Organizacja ruchu drogowego wokół fortów 
jest bardzo zła. 

Wydział Inwestycji i Dróg Wniosek został rozpatrzony na Komisji ds. Organizacji i 
Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego w mieście Ostrołęka. W dniu 
24.08.2005r. ustalono zmianę organizacji ruchu poprawiające 
bezpieczeństwo ruchu drogowego. Planowany termin wprowadzenia 
zmian do 30.09.2005r. 

59.  Przewodniczący Rady 
Osiedla „Łazek”  
Janusz Boruch 

Proszę zmusić zarząd Działek do postawienia 
kontenerów na śmieci, bo działkowcy 
wyrzucają śmieci do pobliskiego lasku. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Ustawione są dwa kontenery na śmieci i nieczystości od strony ul. 
Działkowej.  

60.  Przewodniczący Rady 
Osiedla „Łazek”  
Janusz Boruch 

Przy remoncie ul. Fortowej ująć również 
chodnik 

Wydział Inwestycji i Dróg Planowane roboty remontowe obejmują tylko nawierzchnie jezdni ze 
względu na zły stan techniczny. Wybudowanie chodnika wymaga 
zaplanowania inwestycji łącznie z odwodnieniem jezdni. Potrzeby 
finansowe w tym zakresie zostały uwzględnione w propozycji budżetu 
miasta na 2006 rok.   

61.  Przewodniczący Rady 
Osiedla „Łazek”  
Janusz Boruch 

Wyjazd z ul. Sierakowskiego jest uciążliwy, 
należałoby poprosić właściciela działki o 
zmianę ogrodzenia (przesunięcie)  

Wydział Inwestycji i Dróg Poprawę widoczności na skrzyżowaniu w kierunku ul. Sierakowskiego 
warunkuje nabycie od właściciela posesji Nr 10050/1 terenu. 
Do połowy września br. przewidywane jest spotkanie Komisji 
Bezpieczeństwa i Organizacji Ruchu Drogowego z właścicielami 
działki przy skrzyżowaniu ulic: Sierakowskiego i Padlewskiego w celu 
uzgodnienia możliwości przesunięcia ogrodzenia w linię, poprawiając 
widoczność ruchu.  
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62.  Przewodniczący Rady 
Osiedla „Łazek”  
Janusz Boruch 

Proszę o zamontowanie żółtego oświetlenia 
sygnalizującego o przejściu dla pieszych.  

Wydział Inwestycji i Dróg W grudniu 2004r. Na przedmiotowym przejściu dla pieszych zostały 
zastosowane znaki informacyjne D-6, wykonane z folii III generacji 
odblaskowości. Wykonanie instalacji sygnalizacji świetlnej pulsującej 
planowane wraz z modernizacją ul. Stacha Konwy.  

63.  Przewodniczący Rady 
Osiedla Śródmieście I 

Dariusz Maciak  

Proszę o ogrodzenie piaskownic oraz koszów 
na śmieci na osiedlach.  

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Ogrodzenia zostały wykonane przez Zakład Obsługi Oświaty i 
Aktywnego Zwalczania Bezrobocia.  

64.  Przewodniczący Rady 
Osiedla Śródmieście I 

Dariusz Maciak  

Proszę o uregulowanie przejazdu, gdzie jest 
siedmiu administratorów tej drogi . Ktoś sam 
wyciął zagrodzenie jezdni, proszę 
wybrukować ten odcinek i położyć garby 
ograniczające prędkość. 

Wydział Inwestycji i Dróg Właścicielem odcinka drogi w obecnej chwili jest SM przy ul. Hallera.  

65.  Radny Rady Miejskiej 
Ryszard Zenon Sidorzak 

Zwrócić uwagę na niebezpieczeństwo na ul. 
Steyera gdzie wyjeżdżają pojazdy 
samochodowe ciężarowe, proszę o ustawienie 
w tym miejscu barierek na całej długości 
jezdni. 

Wydział Inwestycji i Dróg Wniosek został rozpatrzony na Komisji ds. Organizacji i 
Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego w mieście Ostrołęka. Przewidziano 
wygrodzenie barierką łańcuchową we wrześniu br.  

66.  Radny Rady Miejskiej 
Lesław Chojnowski 

Prośba aby zainteresować się chodnikiem od 
ul. Inwalidów Wojennych do ul. 
Prądzyńskiego, jest on w bardzo złym stanie. 

Wydział Inwestycji i Dróg Wiosną został przeprowadzony remont cząstkowy łącznie z usunięciem 
starych karp drzew. Planowana jest w br. wymiana nawierzchni 
chodnika od ul. !! Listopada do ul. Prądzyńskiego w ul. Inwalidów 
wojennych. 
 
 

XXXVIII Sesja Rady Miejskiej w Ostrołęce z dnia 19 maja 2005 roku. 
67.  Radny Rady Miejskiej 

Mariusz Popielarz  
Czy zatrudniona w Urzędzie osoba jako 
audytor wewnętrzny posiada uprawnienia 
państwowe. 

Wydział Organizacji 
Nadzoru i Informatyzacji 

Urzędu 

Osoba zatrudniona w Urzędzie jako audytor posiada atestowany 
dokument wydany przez Ministra Finansów. Jest 1 z 460 osób w Polsce, 
która posiada takie uprawnienia.  

68.  Radna Rady Miejskiej 
Agnieszka Tańska 

Bardzo proszę Pana Prezydenta, aby zlecił 
swoim służbom doświetlenie terenu przy 
kościele Zbawiciela Świata przy ul. 
Goworowskiej. 

Wydział Inwestycji i Dróg Teren, o którym Pani mówi jest terenem prywatnym. Miasto nie może 
sfinansować i zrealizować takiej inwestycji osobie prywatnej.  

69.  Radna Rady Miejskiej 
Agnieszka Tańska 

Kiedy zostanie naprawiona nawierzchnia 
ulicy Wesołej. 

Wydział Inwestycji i Dróg Ulica Wesoła została naprawiona ze środków bieżącego utrzymania 
dróg. 

70.  Radny Rady Miejskiej 
Andrzej Kania  

Czy nauczycielom zostanie wypłacone 
dodatkowe wynagrodzenie za 
przeprowadzenie w szkołach nowych matur. 

Wydział Oświaty , 
Kultury Sportu i turystyki 

Na dzień dzisiejszy nie ma przepisu prawnego na podstawie którego 
można by wypłacić nauczycielom za udział w przeprowadzeniu nowych 
matur w szkołach. 
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71.  Radny Rady Miejskiej 
Andrzej Kania  

Czy nie można byłoby zmienić godzin 
urzędowania w naszym Urzędzie. Proponuję 
aby jeden dzień w tygodniu (poniedziałek) 
godziny urzędowania były od 10 do 18. 

Wydział Organizacji 
Nadzoru i Informatyzacji 

Urzędu 

Na obecną chwile nie widzę potrzeby aby zmieniać godziny 
urzędowania UM. Zaproponowana przez Pana zmiana miała już 
miejsce, jednak brak było interesantów.  

XXXIX Sesja Rady Miejskiej w Ostrołęce z dnia 27 czerwca 2005 roku. 
72.  Radny Rady Miejskiej 

Tadeusz Jarosik 
Dlaczego program selektywnej zbiórki 
odpadów nie jest realizowany w firmach, czy 
są jakieś zamierzenia aby je wdrożyć. 

Wiceprezydent Miasta 
Ostrołęka  

Agnieszka Mieczkowska  

Firmy działające na terenie miasta mają umowy cywilno – prawne dot. 
wywożenia odpadów. Mają one jednak prawo żądać worków do 
selektywnej zbiórki odpadów. 

73.  Radny Rady Miejskiej 
Tadeusz Kaczyński 

Wyjazd z ul. Kolejowej w ul. Ostrowską po 
lewej stronie jest barierka, która 
uniemożliwia widoczność. Proszę o 
ustawienie lustra. 

Wiceprezydent Miasta 
Ostrołęka  

Agnieszka Mieczkowska  

Problemy te będą przedmiotem analizy i odpowiedź będzie udzielona 
radnemu na piśmie. 

74.  Radny Rady Miejskiej 
Tadeusz Kaczyński 

Miejsce niebezpieczne przy ul. Żeromskiego 
przy firmie Forol. Tam odbywają się 
spotkania młodzieży, która pije alkohol, 
właściciel niech ogrodzi ten teren, ponieważ 
występują tam elementy metalowe 
niebezpieczne. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Straż Miejska została zobowiązana do ustalenia właścicieli obiektów i 
zobowiązania ich do zabezpieczenia przedmiotowych budynków.  

75.  Radny Rady Miejskiej 
Tadeusz Kaczyński 

Teren budowy przy ul. Rolnej jest nie 
ogrodzony budynek jest już częściowo 
rozgrabiony przy ZS Nr 3. Proszę 
zobowiązać właściciela do jego ogrodzenia. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Straż Miejska została zobowiązana do ustalenia właścicieli obiektów i 
zobowiązania ich do zabezpieczenia przedmiotowych budynków.  

76.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

Na jakiej podstawie OPWiK pobiera opłaty 
za odprowadzane ścieki komunalne od 
mieszkańców Wojciechowic, wiedząc że 
między miejska oczyszczalnia a 
wspomnianym wyżej osiedlem nie ma 
kolektora ścieków fekalnych. 

Wydział Promocji i 
Rozwoju Miasta 

Cena dostarczania wody i odprowadzania ścieków została ustalona jako 
jednolita dla wszystkich gospodarstw domowych, uchwałą Nr 82 z dnia 
19.11.2001r. Zgromadzenia Wspólników OPWiK.  

77.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

Czy Prezydent zamierza obniżyć cenę wody 
pitnej dostarczanej mieszkańcom miasta 
przez OPWiK. 

Wydział Promocji i 
Rozwoju Miasta 

Na koniec 2005r. OPWiK przeprowadzi analizę przychodów i kosztów i 
ewentualnie wystąpi do Rady Miasta z nowym wnioskiem taryfowym. 

78.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

Proszę o określenie dokładnego terminu, 
kiedy Miasto Ostrołęka skorzysta z 
dofinansowania z Funduszu Spójności na 
zadanie pod nazwą – Modernizacja systemu 
odbioru ścieków w Ostrołęce. 

Wydział Promocji i 
Rozwoju Miasta 

Zgodnie z założeniami przyjętymi w Studium Wykonalności do ww. 
projektu, rozpoczęcie inwestycji zostało określone na 16.09.2005r. a 
zakończenie na 31.07.2010r. 
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79.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

Kto według pana jest odpowiedzialny za fakt, 
że przez 2 miesiące w okresie od czerwca do 
lipca 2003 roku w OPWiK - 4 osobom 
wypłacono środki finansowe w wysokości 
przysługującej członkom zarządu.  

Wydział Promocji i 
Rozwoju Miasta 

Od 1 czerwca 2004r. na stanowisko Prezesa OPWiK został powołany 
Pan Wiesław Tyszka. W czerwcu i lipcu 2004r. funkcję wiceprezesów 
sprawowali nadal Pan Krzysztof Chojnowski i Pani Maria Danis. 
Wobec faktu, że wszyscy pozostawali w stosunku pracy otrzymywali 
wynagrodzenie za ten okres. Z Panem Janem Brzozowskim została 
rozwiązana umowa o prace z trzymiesięcznym wypowiedzeniem z 
dniem 31.07.2004r. zgodnie z postanowieniem sądowym. Wobec faktu, 
że nie leżało to w intencji spółki, a co za tym idzie zwolnienie go z 
obowiązku pracy, należało z dniem 01.04.2004r. zatrudnić inną osobę 
powołana na stanowisko Prezesa. Obowiązujące przepisy Kodeksu 
Pracy nakazują w takiej sytuacji wypłatę wynagrodzenia za okres 
wypowiedzenia. 

80.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

Termin wykonania remontu ulicy 
Kaczyńskiej ustalony był na koniec listopada 
2004 roku. Dlaczego odcinek od ulicy 
Ostrowskiej do ulicy Jana Pawła II nie jest 
jeszcze oddany do użytkowania i co jest tego 
przyczyną. 

Wydział Inwestycji i Dróg Dokonano odbioru ostatecznego ul. Kaczyńskiej w sierpniu br. wraz ze 
zrealizowanymi usterkami stwierdzonymi w trakcie odbioru. 

81.  Radny Rady Miejskiej 
Krzysztof Majkowski 

Z jakich środków finansowane są materiały i 
robocizna związana z wymianą sieci cieplnej 
oraz sieci sanitarnej i deszczowej przy 
budowie obwodnicy na całej jej długości. 

Wydział Inwestycji i Dróg Sieć cieplna oraz kanalizacja deszczowa realizowana jest w ramach 
kontraktu na budowę obwodnicy. Kanalizacja sanitarna finansowana 
jest z zadania pod nazwą „modernizacja systemu kanalizacji sanitarnej” 
jako inwestycja wspólna z OPWiK.    

82.  Radny Rady Miejskiej 
Wiesław Szczubełek 

Zwracam się z prośbą do Pana Prezydenta, 
aby na koniec sezonu letniego nagrodzić te 
osoby, które uczestniczyły w ratowaniu życia 
innych nad wodami naszej rzeki. 

Wydział Oświaty, Kultury 
i Turystyki 

Osoby, które uratowały tonących nagradzane są na bieżąco przez 
Prezydenta Miasta. do tej pory nagrodzono dwie osoby.  

83.  Radny Rady Miejskiej 
Marek Gogulski 

Proszę o remont ulicy Sygetyńskiego, 
Powstało bardzo dużo ubytków ww. ulicy.  

Wydział Inwestycji i Dróg Remont cząstkowy nawierzchni jezdni ul. Sygetyńskiego zostanie 
wykonany w ramach bieżącego utrzymania dróg.. 

84.  Radny Rady Miejskiej 
Marek Gogulski 

Proszę o częstsze wywozy nieczystości i 
śmieci z osiedla 600-lecia, 

Wiceprezydent Miasta 
Ostrołęka  

Agnieszka Mieczkowska  

Od dnia 1 lipca 2005r. zawarto nową umowę z FUKS ALTVATER 
SULO Polska na wywóz odpadów, między innymi z tego osiedla, 
zgodnie z harmonogramem. Surowce wtórne są wywożone z 
następującą częstotliwością: makulatura i szkło – 2 razy w miesiącu, 
plastik – 4 razy w miesiącu (od września 2 razy w miesiącu).  

85.  Radny Rady Miejskiej 
Andrzej Kania 

Zwracam się z prośbą o rozwiązanie 
konfliktu w ZSZ Nr 2, który dotyczy 
podziału środków z funduszu socjalnego dla 
emerytów. 

Prezydent Miasta 
Ostrołęka  

Ryszard Załuska 

ZSZ Nr 2 od pewnego czasu są tam nieporozumienia na tle funduszu 
świadczeń socjalnych. Zostało zorganizowane szkolenie dot. 
rozdysponowywania ww. środkami. Kontrola Państwowej Inspekcji 
Pracy wydała zalecenia co do dyspozycji ww. środkami.   
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86.  Radna Rady Miejskiej 
Agnieszka Bałazy 

Co zrobiła Straż Miejska Ostrołęki, aby 
kierowcy nie łamali nagminnie nakazu skrętu 
w prawo z ul. Głowackiego na Plac Bema.  

Straż Miejska Ostrołęki Na ul. Głowackiego i Placu Bema w wyniku kontroli straży Miejskiej i 
Policji ukarano 42 kierowców mandatem za niestosowanie znaku 
nakazu na kwotę 6 650 zł. 

87.  Radny Rady Miejskiej 
Lesław Chojnowski 

Wyjazd z ul. Syreny jest dość duża dziura 
oraz w ul. Magazynowej przy płocie GS-u 
pierwszeństwo maja pojazdy wyjeżdżające z 
placu GS-u. Jest niebezpieczne dla pieszych. 

Wiceprezydent Miasta 
Ostrołęka  

Agnieszka Mieczkowska  

Studzienka przy wyjeździe z ul. Syreny zostanie natychmiast 
naprawiona. 

88.  Przewodniczący Rady 
Osiedla „Łazek”  
Janusz Boruch. 

Osiedlowe ogródki działkowe – administrator 
nie chce udostępnić ani węża ani wody, 
posadzone krzewy i kwiaty schną, czy miasto 
nie mogłoby uregulować tej sprawy? 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska  

Administrator – OTBS wykonał punkt poboru wody oraz zakupił wąż 
gumowy dla potrzeb podlewania urządzonej zieleni przy budynkach 
socjalnych zlokalizowanych przy ul. Padlewskiego w Ostrołęce. 
Podlewaniem zajmuje się jeden z mieszkańców.  

89.  Przewodniczący Rady 
Osiedla „Łazek”  
Janusz Boruch. 

Skrzyżowanie ul. Fortowej i Warszawskiej 
nie ma tam oznaczeń poziomych od ronda do 
ul. Fortowej, samochody wjeżdżają tam z 
piskiem opon. 

Wydział Inwestycji i Dróg W br. dla zwiększenia bezpieczeństwa ruchu na tym skrzyżowaniu 
zostanie wykonane dodatkowe oznakowanie poziome na ul. 
Warszawskiej linia P-4 od skrzyżowania z ulicą Fortową do ronda im. 
Księcia Siemowita . Na ul. Fortowej zamiast znaku P-13 wykonane 
zostanie P-12, zostanie wprowadzony zakaz wyprzedzania znak B-25 na 
ulicy Warszawskiej na odcinku od ronda do skrzyżowania z ul. 
Fortową.  

90.  Przewodniczący Rady 
Osiedla „Łazek”  
Janusz Boruch. 

Oświetlenie ul. Ordona, gdzie jest problem 
własności gruntów. Po jednej stronie ulicy 
należy do miasta natomiast druga połowa do 
gminy Olszewo Borki.  

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska  

Wnioskodawcy udzielono szczegółowej odpowiedzi pismem GKOŚ 
0562-4/05 z dnia 6 czerwca 2005r. Wystąpiono do Rejonu 
energetycznego w Ostrołęce o warunki techniczne wykonania 
oświetlenia części ulicy Ordona położonej w granicach 
administracyjnych miasta Ostrołęki. Po opracowaniu projektu 
technicznego oświetlenia realizacja nastąpi w latach następnych. 

91.  Radny Rady Miejskiej 
Ryszard Zenon Sidorzak 

ul. Kołobrzeska jest teraz wyłożona płytami, 
gdzie spadają nieczystości oraz elementy 
szklane. Ponieważ samochody które wożą 
śmieci nie mają przykrycia i śmieci z nich 
wypadają na ulicę. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska  

Funkcjonariusze Straży Miejskiej Ostrołęki, podczas patroli, będą 
zwracali uwagę firmom transportującym odpady żeby przewozy 
odbywały się ulica Turskiego, a nie ulicą Kołobrzeską. W tej sprawie 
wystosowano także odpowiednie pismo do przewoźników odpadów.  

92.  Radna Rady Miejskiej  
Bożena Napiórkowska 

Na ulicy Padlewskiego są dwa przystanki, 
nowy i stary, który strasznie szpeci, proszę o 
jego usunięcie. 

Wiceprezydent Miasta 
Ostrołęka  

Agnieszka Mieczkowska  

Przystanek przy ul. Padlewskiego został wybudowany przez 
mieszkańców z własnych środków, jeżeli zgodzą się oni na jego 
rozbiórkę to MZK wykona to na własny koszt. 

93.  Radna Rady Miejskiej  
Bożena Napiórkowska 

Przy Fortach Bema mamy plac zabaw, obok 
nawieziono hałdy ziem nie wiadomo w jakim 
celu. Rada Osiedla prosiła o boisko do piłki 
w tym miejscu. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska 

Nawieziona ziemia została wyrównana,  nawieziono czarnoziem i 
posiano trawę. 
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94.  Przewodniczący Rady 
Miejskiej  

Janusz Józef Kotowski 

W artykule gazety wyborczej, gdzie rzecznik 
prezydenta wypowiada się skandalicznie, 
atakując Radę Miejską. Czy Prezydent 
wyciągnie wobec niego konsekwencje 
służbowe. 

Prezydent Miasta 
Ostrołęka  

Ryszard Załuska 

To co ukazało się w gazecie wyborczej w numerze Płockim było 
nieautoryzowane, Pan Krzysztof Szeląg wypowiadał się jako 
mieszkaniec miasta a nie jako rzecznik. 

95.  Przewodniczący Rady 
Miejskiej  

Janusz Józef Kotowski 

Jak jedziemy w kierunku Przasnysza po lewej 
stronie poschły drzewa, które są wynikiem 
złej obcinku, kto opiekuje się tym terenem, 
czy rzeczywiście drzewa te uschły z winy złej 
pielęgnacji czy też z innego powodu. 

Wydział Gospodarki 
Komunalnej i Ochrony 

Środowiska  

Topole przy ul. Warszawskiej, rosnące poza skarpą rowu, były w 
dużym stopniu obumarłe. Spadające suche konary stwarzały zagrożenie 
dla ludzi i pojazdów. Należało podjąć decyzję o usunięciu drzew lub 
podjąć próbę przyjęcia. Zdecydowano się na wykonanie cięć 
pielęgnacyjnych. Cięcia przeprowadziła wyspecjalizowana firma – 
Zakład Chirurgii, Pielęgnacji i Ścinki Drzew. Topole, które nie 
odzyskają żywotności zostaną w przyszłym roku usunięcie bezpłatnie 
przez tego samego wykonawcę.  
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